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P R O T O K Ó Ł   Nr XVIII/2019 

z XVIII Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej w dniu 18.11.2019 r.  

w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia”  w Radziejowicach  

  
Sesja rozpoczęła się o godz. 1710 i trwała do godz. 2000 . 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Ad. 1. 

 Przewodniczący Rady Gminy Jacek Krawczyński otworzył XVIII Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitał P. Wójt U. Ciężką, Z-cę Wójta A. Jankowskiego,                    

P. Skarbnik M. Górniewską  oraz byłego Wójta K. Drążkiewicza, radnych, sołtysów i 

pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 14.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący RG Jacek Krawczyński przedstawił proponowany porządek obrad 

Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XV/2019 i XVII/2019. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z pracy Rady.  

5. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy za III kwartały.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice na lata 2019-2033. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień z podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/204/2017 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy  
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Radziejowice obejmującego fragment miejscowości Korytów A. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radziejowice obejmującego fragment miejscowości Korytów A – obszar 1. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  ul. Słonecznej 2 w  

Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  z 

dotychczasowym najemcą. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Radziejowice  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na  2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Radziejowice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu nowo wybudowanej drogi. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozdysponowania mienia gminnego. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący RG Jacek Krawczyński zaproponował zmiany do porządku obrad, 

polegające na: 

1) zdjęciu pkt 10 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od 

środków transportowych”,  

2) zdjęcie pkt 17 pn. Podjęcie uchwały w sprawie rozdysponowania mienia gminnego  

3) przesunięcie pkt. 6 Informacja z wykonania budżetu Gminy za III kwartały na                    

miejsce 4.  

Następnie zapytał czy są jeszcze uwagi do porządku obrad. Więcej uwag nie było, więc 

poddał pod głosowanie proponowane zmiany.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 
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Kuziemski) 

Proponowane zmiany do porządku obrad przyjęto.  

Przewodniczący RG Jacek Krawczyński odczytał proponowany porządek obrad ze 

zmianami.  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XV/2019 i XVII/2019. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy za III kwartały.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z pracy Rady.  

6. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice na lata 2019-2033. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień z podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/204/2017 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy  

Radziejowice obejmującego fragment miejscowości Korytów A. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radziejowice obejmującego fragment miejscowości Korytów A – obszar 1. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  ul. Słonecznej 2 w  

Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  z 

dotychczasowym najemcą. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Radziejowice  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na  2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Radziejowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu nowo wybudowanej drogi. 
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16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

Następnie poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze zmianami.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Porządek obrad ze zmianami zatwierdzono.  

Ad. 3.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński poinformował o uzupełnieniach jakie wniósł do 

protokołu Nr XVII/2019. Zapytał czy radni mają uwagi do protokołu Nr XV/2019 oraz Nr 

XVII/2019. Uwag nie zgłoszono, więc poddał je pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Protokoły Nr XV/2019 i XVII/2019 zatwierdzono. 

Ad. 4. 

Skarbnik Gminy M. Górniewska przedstawiła informacje z wykonania budżetu Gminy 

za III kwartały.  

 

Dochody ogółem w kwocie 34.235.957,57  – wykonanie 28.081.963,09 tj. 82% 

Wydatki ogółem 47.734.372,28 – wykonanie 28.741.367,79 tj. 60,2% 

Przychody ogółem na plan 14.236.570,71 – wykonanie 3.936.570,71 tj. 27,7%. 

Rozchody ogółem (spłata kredytów i pożyczek) na plan 738.156,00 – wykonanie 504.127,00 

tj. 68,3%. 

Szczegółowe wykonanie budżetu zostało przedstawione w sprawozdaniach z wykonania 

planu dochodów budżetowych oraz w sprawozdaniach z wykonania planu wydatków 
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budżetowych. Obydwa sprawozdania zostały przekazane Radzie Gminy i zamieszczone w 

Biuletynie Informacji Publicznej gm. Radziejowice.   

Ad. 5.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński przedstawił informację z pracy Rady (informacja 

w zał. do protokołu) 

Ad. 6.  

P. Wójt U. Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy Sesjami 

(informacja w zał. do protokołu) 

Ad. 7.  

Wiceprzewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2019 rok. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałej  i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/125/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 8.  

Wiceprzewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice na lata 2019-2033. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałej i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/126/2019 w zał. do protokołu)  



 

 

6 

 

 

Ad. 9.  

Wiceprzewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z podatku od nieruchomości.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że stawki podatkowe zostały ustalone na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałej na poziomie stawek ustawowych na rok 2020. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Uwag nie było, więc 

poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/127/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 10  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XLIV/204/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy  Radziejowice obejmującego fragment 

miejscowości Korytów A. Dodał, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałej. 

Następnie zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał go 

pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/128/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 11.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice obejmującego fragment 

miejscowości Korytów A – obszar 1. 
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Dodał, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałej. Następnie zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/129/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 12.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej 

przy  ul. Słonecznej 2 w  Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym  z dotychczasowym najemcą na rzecz  dotychczasowego najemcy to jest 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ,,Medycyna Rodzinna’’, na okres od 

01.01.2020r. do 31.12.2020r. 

Dodał, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałej. Następnie zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/130/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 13.  

Wiceprzewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Radziejowice  z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na  2020 rok. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że temat został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałej. Następnie zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 
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więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/131/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 14.  

Wiceprzewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Radziejowice. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że temat został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałej. Następnie zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 

Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/132/2019 w zał. do protokołu)  

 

Ad. 15.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

przebiegu nowo wybudowanej drogi. Następnie dodał, że temat został omówiony na 

posiedzeniu Komisji Stałej. Następnie zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie 

zgłoszono, więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: (nieobecny J. Borowiec) 

- 14 głosami „za” (Paweł Majchrzak, Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, 

Grażyna Górka, Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, 

Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław 
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Kuziemski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XVIII/133/2019 w zał. do protokołu)  

Ad. 16.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński poinformował o złożonej interpelacji w sprawie 

kontroli GOPS i wystąpień pokontrolnych Wojewody Mazowieckiego, na które otrzymał 

odpowiedź z Urzędu Gminy.  

 

Ad. 17.  

Sprawy różne – wystąpienia: 

1. Pan Z. Nowakowski były sołtys wsi Budy Mszczonowskie – w kwestii odorów z 

wysypiska odpadów Słabomierz-Krzyżówka oraz uciążliwości z tytułu zakładów 

Mszczonowskich, 

2. Pan W. Zagórski – sołtys wsi Stare Budy Radziejowskie - prośba o zgłoszenie do Zakładu 

Energetycznego sprawy wycinki krzewów wokół słupów energetycznych, 

3. Mieszkanka wsi Tartak Brzózki - była radna - odniosła się do kwestii wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszarów rewitalizacji przytaczając uchwałę Rady Gminy Radziejowice 

uchwała Nr XLV/211/2017 z dnia 26.10.2017r. w sprawie  wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Radziejowice, wskazując podstawy 

prawne. 

4. Radny M. Bielak – podziękowania za wykonanie budowy drogi Stare Budy Radziejowskie- 

Podlasie, oraz prośba o wysypanie poboczy kruszywem. 

 

Ad. 18.  

Przewodniczący RG Jacek Krawczyński zamknął  XVIII Sesję VIII kadencji Rady 

Gminy Radziejowice.  

     Protokołowała:     Przewodniczący Rady Gminy  

            Anna Chadryś           Jacek Krawczyński 


